



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ  
ວັນອາທິດ ທີ 2 ສິງຫາ 2020 (8-2-2020)

ພວກເຮົາອ້ອນວອນອະທິຖານເພື່ອຊຶ່ງກັນແລະກັນ

ແມ່ນຫຍັງຄືບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ທ່ານໄດ້ເຮັດຮ່ວມກຸ່ມທີ່ຊອບໃຈທ່ານທີ່ສຸດ?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ຄຣິສຕະຈັກເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນຂນະທີ່ພວກເຮົາອ້ອນວອນອະທິຖານ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ບາງຢ່າງມັນກໍດີກວ່າເມື່ອເຮັດຮ່ວມກຸ່ມ. ມັນກໍອີກສິ່ງນຶ່ງທີ່ຈະຈັບເອົາບານບ້ວງແລະຊຸດບ້ວງ, ແຕ່ທ່ານບໍ່ສາມາດ  
ຫຼິ້ນບານບ້ວງແຕ່ຜູ້ດຽວ; ມັນຕ້ອງຫຼິ້ນເປັນກຸ່ມເປັນທີມ.

ເກືອບ 60 ລ້ານຄົນແລ່ນອອກກຳລັງກາຍແລະເກືອບ 111 ລ້ານຄົນຢ່າງດ້ວຍເຫດຜົນດຽວກັນ. ການຮູ້ຈັກບັງ  
ຄັບຕົນອັນນີ້ເປັນສິ່ງທີ່ໜ້າສັດເສນ, ແຕ່ຍັງມີອີກຫຼາຍຄົນທີ່ຕັດສິນໃຈແລ່ນຫຼີຢ່າງໃນແຕ່ລະປີ, ພຽງແຕ່ວ່າເຂົາພາກັນ  
ເຊົາຫຼັງຈາກສອງສາມອາທິດ-ຫຼືສອງສາມມື້. ແມ່ນຫຍັງທີ່ເຮັດໃຫ້ບາງຄົນຍືດໝັ້ນແລະຄົນອື່ນຢຸດເລີກ?

ໃນຂນະທີ່ພວກເຮົາອາດຈະແນະນຳຫຼາຍໆເຫດຜົນ, ຜູ້ນຳແຮງຈູງໃຈທີ່ດີເລີດສາມາດເປັນການເຂົ້າຮ່ວມຂອງຄົນ  
ອື່ນໆ, ມັນງ່າຍທີ່ຈະເວົ້າວ່າ, "ຂ້ອຍໄດ້ໄປໂກພໍແລ້ວ", ເມື່ອເຈົ້າຢູ່ໂດຍລຳພັງຕົວເອງ, ແຕ່ພວກນັກແລ່ນແມ່ນເຮັດ  
ໄດ້ດີຫຼາຍໃນການຊຸກຍູ້ເຊິ່ງກັນແລະກັນໃຫ້ກ້າວຕໍ່ໄປ. ນັກແລ່ນມາຮາທອນແມ່ນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກກັນດີໂດຍການ "ແຕະ  
ມີສູງ(ຮາຍຟາຍ)" ຕໍ່ເຊິ່ງກັນແລະກັນ. ພວກເຂົາຮູ້ວ່າມັນຍາກ, ແລະພວກເຂົາກໍສນັບສນູນເຊິ່ງກັນແລະກັນ.

ຄວາມຈິງນີ້ນຳໃຊ້ກັບຊີວິດການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາຄືກັນ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຍິນຄຳອະທິຖານຂອງແຕ່ລະຄົນ,  
ແຕ່ພວກເຮົາປະສົບກັບສິ່ງທີ່ໜ້າອັສຈັ້ນເມື່ອພວກເຮົາເຕົ້າໂຮມກັບຄົນອື່ນເພື່ອອະທິຖານ. ໃນຖານະເປັນຄຣິສຕະຈັກ,  
ພວກເຮົາຕ້ອງການເຊິ່ງກັນແລະກັນ, ແລະພວກເຮົາສນັບສນູນກັນແລະກັນຜ່ານການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ຈົ່ງເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ເອເຟໂຊ 3:14-17ກ

14. ເພາະເຫດນີ້, ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງຄູ່ເຂົ້າລົງຕໍ່ພຣະພິກາພຣະບິດາ. 15. (ຄຳວ່າ ບິດາ ຂອງທຸກຄອບຄົວໃນສວັນແລະທີ່  
ແຜ່ນດິນໂລກ ກໍໄດ້ຊື່ມາຈາກຄຳວ່າພຣະບິດາ). 16. ຂໍໃຫ້ພຣະອົງ ຊົງໂຜດປະທານກຳລັງອັນເຂັ້ມແຂງຝ່າຍຈິດໃຈ  
ແກ່ທ່ານທັງຫຼາຍຕາມຄວາມອຸດົມສົມບູນແຫ່ງພຣະສະໄຫວສີຂອງພຣະອົງ ໂດຍເດດພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງ.

17ກ. ເພື່ອພຣະຄຣິດຈະຊົງຕັ້ງຢູ່ໃນໃຈຂອງທ່ານທັງຫຼາຍທາງຄວາມເຊື່ອ.

ວັດທະນະທຳ ມີແນວໂນ້ມໃຫ້ການອະທິຖານຂາດຄຸນຄ່າລົງ ຊຶ່ງພຽງແຕ່ເປັນການສະແດງອອກຢ່າງຮີບດ່ວນທູນ  
ຖາມພຣະເຈົ້າສຳລັບສິ່ງທີ່ຕ້ອງການ. ໃນທາງກົງກັນຂ້າມ, ຊາວຄຣິສຕຽນຄວນມີທັດສະນະທີ່ກວ້າງຂວາງຂອງການ  
ອະທິຖານ. ຢ່າເຂົ້າໃຈຂ້ອຍຜິດ; ພຣະເຈົ້າເອົາໃຈໃສ່ໃນຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາຢ່າງແນ່ນອນ. ໃນຈິດໝາຍ  
ສະບັບນຶ່ງ, ທ່ານໂປໂລກ່າວວ່າພວກເຮົາຕ້ອງອະທິຖານກຽວກັບທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ (ຟລປ 4:6)! ພວກເຮົາຄວນອະທິ  
ຖານເພື່ອການຈັດຕຽມຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ, ແຕ່ການອະທິຖານກຽວຂ້ອງຫຼາຍກວ່າການຮ້ອງຂໍ  
ຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາເອງ.

ການອະທິຖານຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາມີປະສົບການກັບອຳນາດແລະການສະຖິດຢູ່ຂອງພຣະຄຣິດໄດ້ແນວໃດ?

ຂໍ້ພຣະຄຳພີນີ້ທ້າທາຍພວກເຮົາໃຫ້ເປີດກວ້າງການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາຢ່າງໜ້ອຍສອງທາງ.

1. **ອະທິຖານເພື່ອຄົນອື່ນ, ບໍ່ແມ່ນແຕ່ຕົວເຮົາເອງ.** ໂດຍສະເພາະພວກເຮົາຄວນອະທິຖານເພື່ອເພື່ອນຮ່ວມຄວາມເຊື່ອ. ພຣະເຈົ້າເປັນອົງດຽວ "ທີ່ທຸກໆຄອບຄົວໃນສະໄໝແລະໃນແຜ່ນດິນໂລກທີ່ໄດ້ຕັ້ງຊື່ຂຶ້ນ" (ຂໍ້ທີ 15). ຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດຮວມມີສະມາຊິກຈາກທຸກໆຊາດໃນໂລກ. ພວກເຮົາຄວນອະທິຖານເພື່ອຜູ້ທີ່ເຊື່ອໃນໂບດຂອງພວກເຮົາແລະທົ່ວໂລກ. ຕລອດຂໍ້ຄວາມນີ້ທີ່ໂປໂລໃຊ້ "ເຈົ້າ" ຫຼື "ຂອງເຈົ້າ," ທ່ານກຳລັງໃຊ້ຄຳສັບຈຳນວນຫຼາຍ. ທ່ານບໍ່ໄດ້ອະທິຖານເພື່ອຄົນຜູ້ດຽວ; ທ່ານໄດ້ອະທິຖານເພື່ອກຸ່ມຂອງປະຊາຊົນ. ທ່ານໂປໂລໄດ້ສະແດງຄວາມຈິງທີ່ລຽບງ່າຍ: ພຣະເຈົ້າຊົງຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງປະຊາຊົນ. ຄຣິສຕະຈັກແມ່ນຄອບຄົວ. ໃນຖານະເປັນຄອບຄົວ, ພວກເຮົາແບ່ງປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຕໍ່ກັນແລະກັນ, ແລະຄວາມຮັບຜິດຊອບນັ້ນລວມເຖິງການອະທິຖານເພື່ອກັນແລະກັນນອກເໜືອຈາກການອະທິຖານເພື່ອຕົວພວກເຮົາເອງ.

2. **ຈົ່ງອະທິຖານເພື່ອຄວາມຕ້ອງການທາງວິນຍານ, ບໍ່ແມ່ນພຽງແຕ່ທາງດ້ານຮ່າງກາຍ.** ຄຣິກໂປໂລ, ພວກເຮົາສາມາດອະທິຖານຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າເສີມສ້າງອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງຂອງພວກເຮົາຜ່ານອຳນາດຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ. ການເວົ້າແບບມະນຸດ, ການເຊື່ອຟັງພຣະເຈົ້າຢ່າງຖືກຕ້ອງແມ່ນເປັນໄປບໍ່ໄດ້. ຖ້າພວກເຮົາມີຄວາມຫວັງທີ່ຈະປະຕິບັດຕາມສິ່ງທີ່ພຣະບິດາເທິງສະໄໝໄດ້ສັ່ງພວກເຮົາເປັນປະຈຳ, ແລ້ວພວກເຮົາຕ້ອງອາສັຍອຳນາດຂອງພຣະອົງ. ຄວາມເປັນຈິງແມ່ນພວກເຮົາໝົດຫວັງຈາກພະລັງຂອງພຣະອົງ, ສະນັ້ນພວກເຮົາອະທິຖານຂໍໃຫ້ເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນດ້ວຍພະລັງຈາກພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ-ແລະພວກເຮົາຕ້ອງອະທິຖານໃນຄຳອະທິຖານອັນດຽວກັນນີ້ສຳລັບອ້າຍເອື້ອຍນ້ອງຂອງພວກເຮົາໃນພຣະຄຣິດ. ຄວາມເປັນຈິງທາງວິນຍານທັງໝົດເຫຼົ່ານີ້ ເຕີບໃຫຍ່ຜ່ານການອະທິຖານ. ພຣະເຈົ້າໃຊ້ຄຳອະທິຖານຂອງເພື່ອນຄຣິສຕຽນ ເພື່ອເສີມສ້າງຄວາມເຊື່ອຟັງຂອງພວກເຮົາ, ປອບໃຈພວກເຮົາ, ແລະເຮັດໃຫ້ຄວາມເຊື່ອຂອງເຮົາເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນ. ແລະພວກເຮົາສາມາດອະທິຖານວ່າພຣະອົງຈະເຮັດເຊັ່ນດຽວກັນກັບພວກເຮົາ.

**2. ເອເຟໂຊ 3:17ຂ-19**

*17ຂ. ...ເພື່ອວ່າ, ເມື່ອພວກທ່ານໄດ້ວາງຮາກລົງໝັ້ນຄົງໃນຄວາມຮັກແລ້ວ. 18. ພວກທ່ານກໍຈະມີຄວາມສາມາດເຂົ້າໃຈ ພ້ອມກັບໄພ່ພົນທັງປວງຂອງພຣະອົງ ເຖິງຄວາມກວ້າງ, ຄວາມຍາວ, ຄວາມສູງ, ແລະຄວາມເລິກ. 19. ທັງຈະຮູ້ຈັກຄວາມຮັກຂອງອົງພຣະຄຣິດຊົ່ງເກີນຄວາມຮູ້ ເພື່ອທ່ານທັງຫຼາຍຈະໄດ້ຮັບຄວາມເຕັມບໍລິບູນຂອງພຣະເຈົ້າທຸກປະການ.*

ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າເບິ່ງຄືວ່າເປັນສິ່ງທີ່ຕ້ອງເກີດຂຶ້ນແນ່ນອນສຳລັບທ່ານ. ພວກເຮົາເວົ້າຢູ່ສເມີວ່າ, "ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານ" ແລະ "ພຣະເຈົ້າເປັນຄວາມຮັກ." ພວກເຮົາຄວນເວົ້າສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນເພາະວ່າມັນເປັນຄວາມຈິງ, ແຕ່ມັນໝາຍຄວາມວ່າແມ່ນຫຍັງທີ່ວ່າພຣະເຈົ້າຮັກພວກເຮົາ?

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ທ່ານໄດ້ປະສົບຄວາມເລິກແລະກວ້າງຂອງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ?

ຄວາມຮັກແມ່ນຄວາມຮູ້ສຶກທີ່ແນ່ນອນ-ແລະເປັນຄວາມຮັກທີ່ມີພະລັງທີ່ສຸດ-ແຕ່ມັນຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າຄວາມຮູ້ສຶກນັ້ນ. ຄວາມຮັກແມ່ນການກະທຳຕົວຈິງ. ພວກເຮົາເຫັນການນີ້ອອກມາໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາເອງ. ດັ່ງນັ້ນພຣະເຈົ້າກໍເຊັ່ນກັນຕັ້ງເຂດແດນອ້ອມຮອບພວກລູກທີ່ຮັກຂອງພຣະອົງໃນພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ. ຄວາມຮັກແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດ-ຮັກໃນການກະທຳ.

➤ **ອະທິຖານວ່າພວກເຮົາຈະຈື່ຈຳຢູ່ສເມີວ່າ ມັນແມ່ນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ໄດ້ຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ລອດແລະມັນ**

ແມ່ນຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຄໍ້າຂູ່ພວກເຮົາ. ໃນການອະທິຖານຂອງທ່ານໂປໂລໄດ້ກ່າວວ່າພວກເຮົາ "ຮາກຖານ ແລະ ພື້ນຄົງໃນຄວາມຮັກ" (ຂໍ້ທີ 17ຂ). ນີ້ແມ່ນການຖະແຫຼງການຂອງຄວາມເປັນຈິງ. ບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະຮູ້ສຶກ ແນວໃດ, ພຣະເຈົ້າຮັກພວກເຮົາແລະເຄີຍຮັກພວກເຮົາສະເໝີ. ອະທິຖານວ່າພວກເຮົາຈື່ສິ່ງນັ້ນໄດ້.

➤ **ອະທິຖານວ່າພວກເຮົາຈະເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນໃນຄວາມເຂົ້າໃຈກ່ຽວກັບຄວາມຮັກແລະຄຸນລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ.** ທ່ານໂປໂລໄດ້ໃຊ້ຄໍາສັບຂອງມະນຸດກ່ຽວກັບການວັດແທກ-"ຄວາມຍາວແລະຄວາມກວ້າງ, ຄວາມສູງແລະຄວາມເລິກ"- ເພື່ອສະແດງຄວາມບໍ່ສາມາດຂອງພວກເຮົາໃນການເຂົ້າໃຈຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາ ຈະບໍ່ເຂົ້າໃຈທຸກຢ່າງກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຮູ້ຈັກພຣະ ເຈົ້າຢ່າງເຕັມທີ່, ພວກເຮົາສາມາດຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າຢ່າງເລິກເຊິ່ງໂດຍການອະທິຖານ, ອ່ານພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງ, ການເດີນກັບໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ, ແລະປະສົບກັບການເບິ່ງແຍງຂອງພຣະອົງຜ່ານສະພາບການຂອງຊີວິດ. ອະທິ ຖານວ່າພວກເຮົາຈະເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນໃນການຮູ້ຈັກຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າຫຼາຍຂຶ້ນໃນແຕ່ລະວັນ.

➤ **ອະທິຖານວ່າພວກເຮົາຈະປະລາດໃຈຫຼາຍໂດຍຄວາມຮັກທີ່ເສັ້ງສະລະຂອງພຣະເຢຊູຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ.** ທ່ານໂປ ໂລໄດ້ກ່າວເຖິງ "ຄວາມຮັກຂອງພຣະຄຣິດທີ່ເກີນຄວາມຮູ້" (ຂໍ້ທີ 19). ຄວາມທຸກທໍຣະມານຂອງພຣະເຢຊູເທິງໄມ້ ກາງແຂນແມ່ນວິທີການຕົ້ນຕໍທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ສະແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາ (ໂຣມ 5:8). ເພາະສະນັ້ນ, ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍຕ້ອງສົງສັຍວ່າພຣະເຈົ້າຮັກພວກເຮົາແທ້ໆ. ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງທີ່ມີຕໍ່ພວກເຮົາໄດ້ຕົກລົງຄັ້ງດຽວ ແລະ ສໍາລັບທຸກຄົນຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ສິ່ງນັ້ນບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງເລີຍ-ແລະມັນຈະບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງ. ຈົ່ງອະທິຖານວ່າ ພວກເຮົາຈະບໍ່ຢຸດທີ່ຈະປະລາດໃຈຕໍ່ຄວາມຈິງນັ້ນ.

### 3. ເອເຟໂຊ 3:20-21

*20. ຂໍໃຫ້ພຣະກຽດຈົ່ງມີແກ່ພຣະອົງ ຜູ້ຊົງຮິດສາມາດກະທໍາອາເໜືອສາຣະພັດ ຫຼືຊົງສາມາດກະທໍາເໜືອກວ່າທີ່ ພວກເຮົາຈະຂໍ ຫຼືຄິດໄດ້ ຕາມຮິດອໍານາດທີ່ກໍາລັງດໍາເນີນຢູ່ພາຍໃນຕົວເຮົາທັງຫຼາຍ. 21. ຈົ່ງຖວາຍພຣະກຽດແກ່ ພຣະອົງໃນຄຣິສຕະຈັກແລະໃນພຣະເຢຊູຄຣິດ ທຸກຊົ່ວອາຍຸຄົນຕອດໄປເປັນນິດ ອາແມນ.*

ທ່ານໂປໂລໄດ້ທ້າທາຍພວກເຮົາດ້ວຍຫຼັກການອີກຢ່າງນຶ່ງຂອງການອະທິຖານນໍາກັນໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະ ຄຣິດ. ຫຼັກການນີ້ມີຄວາມເປັນໄປໄດ້ໃນການປ່ຽນແປງຊີວິດຂອງພວກເຮົາ, ສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ການນະມັສການຂອງ ພວກເຮົາ, ແລະປ່ຽນແປງການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ຫຼັກການນັ້ນແມ່ນສິ່ງນີ້: ຄໍາອະທິຖານບໍ່ແມ່ນກ່ຽວກັບພວກ ເຮົາ. ບັນສຸດທ້າຍແມ່ນກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າແລະຮັສມີພາບຂອງພຣະອົງ.

ທ່ານໂປໂລໄດ້ຈົບຄໍາອະທິຖານດ້ວຍຄໍາເວົ້າທີ່ສູງຂອງການນະມັສການພຣະເຈົ້າ. ທ່ານບໍ່ພຽງແຕ່ເວົ້າກ່ຽວກັບ "ອາແມນ." ແທນທີ່ຈະ, ທ່ານໄດ້ອະທິຖານວ່າ, "ດຽວນີ້ ສໍາລັບຜູ້ທີ່ສາມາດເຮັດໄດ້ສູງກວ່າແລະເໜືອສິ່ງທີ່ພວກ ເຮົາຂໍຫຼືຄິດໄດ້" (ຂໍ້ 20). ຄໍາເວົ້າເຫຼົ່ານັ້ນຮຽກຮ້ອງຄວາມສົນໃຈຂອງພວກເຮົາ. ສອງຫຼັກການທີ່ສໍາຄັນເດັ່ນຄື:

1. **ພຣະເຈົ້າສາມາດເຮັດໄດ້ຫຼາຍກວ່າທີ່ພວກເຮົາຮ້ອງຂໍ. ພຣະອົງໄດ້ສ້າງທຸກສິ່ງ.** ພຣະອົງສ້າງທຸກຢ່າງ. ພຣະອົງ ສນັບສນູນທຸກສິ່ງ. ພຣະເຈົ້າຊົງຊ່ວຍຊີວິດປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງໃຫ້ອໍານາດແກ່ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງໄດ້ສນອງສໍາລັບປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງຮູ້ທຸກຢ່າງ, ແລະພຣະອົງສາມາດເຮັດທຸກສິ່ງໄດ້. ບໍ່ມີສິ່ງ ໃດທີ່ຍາກສໍາລັບພຣະອົງ. ແມ່ນພຣະເຈົ້າອົງດຽວກັນທີ່ວາງດວງດາວແລະດາວເຄາະຢູ່ໃນວົງໂຄຈອນຂອງພວກມັນ ກໍໄດ້ວາງຜົມທຸກໆເສັ້ນໃສ່ຫົວຂອງທ່ານ. ພຣະອົງຮູ້ຈັກທ່ານໂດຍຊື່. ຄວາມຈິງນີ້ຄວນໃຫ້ຄວາມໝັ້ນໃຈອັນໃຫຍ່ຫຼວງ ແກ່ພວກເຮົາໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາອະທິຖານເພື່ອຊຶ່ງກັນແລະກັນ.

ພຣະເຈົ້າໄດ້ເກີນຄວາມຄາດຫວັງຂອງທ່ານເມື່ອໃດ?

**2. ໃນການສົມທຽບກັບອຳນາດແລະຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າ, ພວກເຮົາມັກຈະອະທິຖານນ້ອຍກວ່າ, ຈຳກັດຫຼາຍກວ່າ.** ພຣະເຈົ້າ "ສາມາດເຮັດໄດ້ເໝືອສິ່ງອື່ນໃດທີ່ພວກເຮົາຂໍຊື່ຄິດໄດ້. "ຄວາມຈິງນີ້ບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຮູ້ວ່າພວກເຮົາເປັນຄົນແນວໃດແທ້. ໃນຄວາມເປັນມະນຸດຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຮົາມັກຈະນຳເອົາຄວາມຕ້ອງການແລະຄວາມກັງວົນຂອງພວກເຮົາມາຫາພຣະເຈົ້າ, ຂໍໃຫ້ພຣະອົງເຮັດວຽກໃນວິທີການສະເພາະ. ພວກເຮົາຍັງມີວິທີການແກ້ໄຂບັນຫາທີ່ໄດ້ຮັບຮູ້. ຜ່ານການອະທິຖານ, ຈາກນັ້ນພວກເຮົາຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ກະທຳການ.

ທ່ານໂປໂລປິດຄຳອະທິຖານດ້ວຍຄຳເວົ້ານະມັສການຫຼາຍຂຶ້ນ. ໂດຍການຈົບການອະທິຖານດ້ວຍວິທີນີ້, ໂປໂລໄດ້ສເນີຈຸດປະສົງຂອງການອະທິຖານຂອງພວກເຮົາຮ່ວມກັນ, ຮັບໃຊ້ນຳກັນ, ແລະທຸກຢ່າງທີ່ພວກເຮົາເຮັດໃນຄຣິສຕະຈັກແລະອື່ນໆ. ຈຸດປະສົງນັ້ນແມ່ນຮັສມີພາບຂອງພຣະເຈົ້າ. "ຮັສມີພາບຂອງພຣະເຈົ້າ" ແມ່ນຊື່ສູງທີ່ສູງຂອງພຣະເຈົ້າ. ດ້ວຍຄຳນິຍາມນັ້ນໃນໃຈ, ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາຈະເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າມີຊື່ສູງຜ່ານການເປັນພະຍານແລະການນະມັສການລວມຂອງພວກເຮົາ. ຮັສມີພາບຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນຫົວຂໍ້ທີ່ສອດຄ່ອງຕາມຄວາມຄິດທີ່ພຣະຄຳພີ. ໃນເວລາທີ່ພວກເຮົາອະທິຖານຄືກັບທ່ານໂປໂລ, ຄຳອະທິຖານຂອງພວກເຮົາຈະກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າແລະຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະອົງຫຼາຍຂຶ້ນແລະກ່ຽວກັບຕົວເຮົາເອງໜ້ອຍລົງ.

ມີວິທີການສະເພາະໃດແດ່ທີ່ກຸ່ມຂອງພວກເຮົາສາມາດອະທິຖານເພື່ອໂບດ?

**ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ:**

ທ່ານອາດຈະປັບຄຳອະທິຖານຂອງທ່ານເພື່ອໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບຄວາມສຳຄັນທາງຝ່າຍວິນຍານຂອງພຣະເຈົ້າແນວໃດ? ຈົ່ງເລືອກເອົານຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

**ສາລະພາບ.** ເພື່ອເຮັດໃຫ້ຊີວິດການອະທິຖານຂອງທ່ານປ່ຽນໄປໃນທິດທາງທີ່ມີພຣະເຈົ້າ-ເປັນຈຸດສູນກາງ, ທິດທາງຈຸດໝາຍອື່ນໆ, ຈົ່ງສາລະພາບຕໍ່ພຣະເຈົ້າວິທີທີ່ທ່ານໄດ້ອະທິຖານໃນຈຸດທີ່ຕົນເອງ-ເປັນຈຸດສູນກາງ.

**ອະທິຖານ.** ຖ້າທ່ານບໍ່ຢູ່ໃນລະບຽບວິນຍານຂອງການອະທິຖານ, ເລີ່ມຕົ້ນດຽວນີ້. ເກັບບັນທຶກຂໍ້ສເນີຄຳອະທິຖານເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າທ່ານກຳລັງອະທິຖານເພື່ອຄວາມຕ້ອງການທາງວິນຍານແລະທາງຮ່າງກາຍຂອງຄົນອື່ນ.

**ອະທິຖານນຳກັນ.** ວິທີທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ຈະເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນໃນການອະທິຖານຮ່ວມກັນໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດແມ່ນໂດຍການອະທິຖານຮ່ວມກັນໃນຄຣິສຕະຈັກຂອງພຣະຄຣິດ! ສັນຍາຈັບເວລາເປັນປະຈຳ ເພື່ອພົບແລະອະທິຖານກັບຜູ້ເຊື່ອຖື ນຶ່ງ ຫຼືສອງຄົນຈາກກຸ່ມສຶກສາພຣະຄຳພີຂອງທ່ານ.

ວັດທະນະທຳອາດຈະເຫັນການອະທິຖານເປັນວິທີທີ່ຈະຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພຣະເຈົ້າໃນເວລາທີ່ປະສົບກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ, ແຕ່ສຳລັບຄຣິສຕຽນ, ມັນແມ່ນຊີວິດຂອງພວກເຮົາສຳລັບຄວາມອົດທົນທາງຮ່າງກາຍແລະຄວາມສຳຄັນທາງວິນຍານ. ຂໍໃຫ້ອະທິຖານແລະດຳເນີນຊີວິດເພື່ອສະຫງ່າຮາສີຂອງພຣະເຈົ້າ.

ອຸປຸຸກໂດຍ ລາວຊາວເທີນປັບຕິສສັມພັນ <http://lsbf.us> ແປໂດຍ PA